
Interpelácia č. 165/2017   
 
 
11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Tomko: 
Interpelácia je na mesto, aké plány má s bývalou budovou Berehovo a Športklub. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade budov Berehovo a Športklub, ten postup je rovnaký, už aj  prípade budovy 
Berehovo boli v predchádzajúcich rokoch urobené úpravy, samozrejme veľmi pomohla 
oprava strechy, boli zveľadené, resp. opravené vnútorné priestory, ktoré už potom boli 
predmetom súťaže o nájom. To sa nakoniec aj v mnohých prípadoch podarilo úspešne 
zrealizovať, čiže dnes tam pôsobia noví nájomníci. V prípade Športklubu po úpravách 
v zimnom období bude tento priestor ponúknutý takisto do nájmu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


